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Betreft: Schriftelijke vragen PVDA -  1 op de 4 basisschoolleerlingen gestrest wegens geldzorgen 

ouders 

 

Geacht college,  

 

De Limburger kopte “Steeds meer ouders zoeken hulp om schoolspullen te kopen”. Een alarmerend 

bericht. Een toename van het verzoek om hulp t.o.v. 2022 van 74%.  

Het is pijnlijk te zien hoeveel kinderen met een stressvolle thuissituatie te maken hebben, aldus het 

vandaag gepubliceerde onderzoek "kansenongelijkheid in Nederland van  het Jeugd educatiefonds 

en de ABN Amro foundation1. 

We spreken over geldzorgen, geweld of gebrek aan passende zorg. Deze kinderen verdienen extra 

steun vinden wij als PvdA Maastricht. Ook blijkt nog steeds dat 25 % van de kinderen zonder ontbijt 

naar school gaat. Naar aanleiding van deze publicaties, en met in ons achterhoofd een nieuw 

Armoedebeleid voor Maastricht, stellen wij graag een aantal vragen aan het college. 

 

Aanleiding voor het onderzoek: 

 

Ieder kind heeft het recht om te dromen over later. Maar als er thuis geen geld is, je woonwijk 

onveilig is en je de wereld om je heen niet kunt ontdekken, kan je als kind bijna niet dromen over 

later. Een achterstand die je je leven lang zelden nog inloopt. Ook in Nederland zijn de kansen 

ongelijk verdeeld. 

 

1. Hebt u kennisgenomen van het verschenen onderzoek? 

 

Een kind dat zonder ontbijt naar school gaat presteert minder. Het nieuwe kabinet Schoof heeft hier 

extra geld voor geregeld. 

 

                                                      
1 https://www.jeugdeducatiefonds.nl/actueel/1-op-de-4-basisschoolleerlingen-gestrest- door-

geldzorgen-thuis 



 
2. Is dit u bekend en gaat u deze gelden aanspreken voor de kinderen in Maastricht? Bij de 

kaderbrief kwam er immers een toezegging over het schoolontbijt in Maastricht. 

3. Heeft het college zicht uit het veld op het aantal kinderen die in stress leven? Herkent u de 

geschetste toename van Stichting Leergeld? 

4. Weet u dat het jeugdeducatie fonds i.s.m. de ABN Amro foundation kunnen helpen dit 

probleem aan te pakken? 

5. Wat doet u zelf om deze problemen te signaleren en op te lossen? 

 

Uit het onderzoek blijkt ook dat kinderen die boeken ter beschikking hebben en deelnemen aan 

culturele activiteiten betere prestaties leveren.  

 

6. Bestaat er in Maastricht een aanpak om kinderen te helpen te gaan lezen? Kan er vb. samen 

met het Theater a/h Vrijthof bekeken worden op welke manier nog meer kinderen een 

voorstelling kunnen bijwonen?   

7. Hoe stimuleert de gemeente lezen onder kinderen? 

8. Gaat u in het nieuwe armoedebeleid de aanpak voor kinderen in armoede stevig 

verankeren? 

9. Mogen wij er ook vanuit gaan dat daar voldoende financiën aan worden gekoppeld? 

Hoeveel middelen zijn daar op dit moment voor gereserveerd? 

 

In het onderzoek wordt ook gesproken over de mogelijkheid om ongelijk te investeren in kinderen.  

 

10. Bent u het met de PvdA eens dat ook in Maastricht best meer ongelijk geïnvesteerd mag 

worden, zodat kinderen de aandacht krijgen die ze verdienen?  

 

Met vriendelijk groet, 

 

Henri Borgignons 

PvdA Maastricht 

 

 


